
 

 

Številka:  10 

Datum: 19. 2. 2021 

 

Z A P I S N I K 

 

10. seje Krajevne skupnosti Osek - Vitovlje, ki je bila dne 19. 2. 2021 v domu krajanov Osek - Vitovlje, 
s pričetkom ob  19.00 uri.  
 
"Sejo je skladno s 13. členom Odloka o krajevnih skupnostih v Mestni občini Nova Gorica vodil/-a  
DOMINIK LIČEN , zadnji izvoljeni predsednik ". 
 
Zapisnik je vodil/-a HELENA WINKLER.   
 
Prisotni:  Aneja Ličen, Dominik Ličen, Aleš Košuta, Anton Peršič, Helena Winkler, Franc Živec. 
Odsotni: Tanja Rijavec 
 

Na seji so bili prisotni tudi naslednji povabljeni: Anej Peršič, Matej Badalič, Jožef Batič, Bogdan 
Vrtovec, Vojko Ličen. 

Seja je potekala v skladu s priporočili NIJZ.  

 

Dnevni red: 

1. Izpeljava projektov iz participativnega proračuna 

2. Pregled in potrditev zapisnika prejšnje seje 

3. Določitev prioritetnih del na postavki 32105 vzdrževanje krajevnih poti po KS Osek-

Vitovlje 

4. Poročilo o prostih sredstvih za leto 2021 

5. Pregled osnutka poročila o zaključnem računu za leto 2020 

6. Wifi (brezžični internet v Domu krajanov Osek 

7. Pobude, prošnje, pritožbe, pohvale. 

8. drugo 

  

 

 



Ad 1) 

Skupaj s člani obeh TD in predlagatelji projektov iz participativnega proračuna smo se pogovarjali 

katerim aktivnostim bi namenili dodeljena sredstva. Dominik L. pove, da je del sredstev že nakazan 

na račun KS Osek – Vitovlje. Prav tako pove, da je lastnik obeh prireditvenih prostorov MONG, ki bo 

tudi nadzorovala ureditev obeh prostorov, s sredstvi pa razpolagamo sami. Dominik L. opozori tudi, 

da je potrebno pred posegi v okolico Vitovske Cerkve in vojaškega pokopališča Osek stopiti v stik s 

Spomeniškim varstvom in pridobiti mnenja ter morebitna soglasja.  

Dominik L. pove, da je KSOV dobila 5 letno soglasje lastnika SIDG za uporabo in urejanje parcele 

pred vojaškim pokopališčem š.t 1882/1 in1882/2 ko Osek ki je tudi evidentirano kot divje 

odlagališče. 

Ideje za ureditev okolice Vitovske Cerkve: klopi, mize, zaščitna ograja, žig za pohodniško knjižico, 

kovinski ali kamniti usmerjevalnik. 

Ideje za ureditev okolice vojaškega pokopališča: zaščitna ograja, sanacija spomenikov (nove 

pokončne plošče z nadstreškom), klopce, miza. Z ostankom sredstev se uredi divje odlagališče.  

Anton P. predlaga, da se oblikuje ekipe za participativni proračun, ki bodo vodile zadevo.  

 

SKLEP: Franko Ž. stopi v stik s spomeniškim varstvom in preveri, kaj se lahko uredi na Vitovljah. 

Vitovci izberejo svojo ekipo, ki bo vodila ureditve v Vitovljah, Osešči pa ekipo za Osek.  

 

Ad 2) 

Pregledali smo zapisnik prejšnje seje. 

Dominik L. komentira, da je pri Juliju Samokec Vitovlje 50  zadeva rešena (očiščen propust pod 

asfaltirano in kategorizirano cesto ki vodi v Vitovlje), po prihodu policije. Julij Samokec je dal na KS 

pritožbo za ureditev brežine, ki naj bi jo delno poškodoval tovornjak pri čiščenju. 

Dominik L. pove, da smo zahtevali, da gre zadeva v zvezi s parcelacijo pri Žerovcu naprej v odkup 

parceliranih delov. Določimo datum za še zadnji obisk pri Žerovcu skupaj s predstavnikom občine.  

SKLEP: Zapisnik prejšnje seje je bil sprejet. 

 

Ad 3) 

 

Nadaljevali smo z določitvijo prioritetnih del pri vzdrževanju krajevnih poti po KS OV. Nadaljujemo 

širjenje in asfaltacijo ceste pri Sv. Luciji in nato pri Milanu Badaiču«. Glede asfaltacije Vitovske 

krožne poti Anton P. pove, da se predvideva ureditev vodovoda v zaselku Užiče, šele nato sledi 

asfaltacija.  

SKLEP: Potrebno preveriti asfaltacijo Vitovske krožne poti v proračunu MONG.  

 

 



 

Ad 4) 

Točko o pregledu proračunske kartice prestavimo na naslednjo sejo, ker podatkov še nismo prejeli.  

 

Ad 5) 

Aneja L. predstavi osnutek poročila o zaključnem računu za leto 2020. Proračuna nismo presegli, 

ostalo je cca 2.000€ iz vseh postavk, ki smo jih prenesli na postavko za ureditev cest. Med 

pomembne akktivnosti v letu 2020 smo uvrstili Doma krajanov, Vitovsko krožno pot, ureditev 

vodovoda, ureditev varne poti v šolo, komunalna dejavnost. 

Sklep o zaključnem računu je bil soglasno sprejet in podpisan s strani predsednika Dominika Lična. 

 

Ad 6) 

Matej B. pove, da je vzpostavljena brezžična povezava in TV v Domu krajanov. Internetna 

povezava je mogoča tudi preko WLAN Nova Gorica. Strošek paketa Telekom znaša 40€ na mesec. 

Povezano je vzpostavil Luka Manojlovič. 

 

 

Ad 7) 

 Obravnavali smo prošnje s strani Krajevne skupnosti Črniče. V planu imajo popraviti pot »Pod 

Zakuclom« in predlagajo, da oni financirajo del poti, ki je v njihovem katastru, kar je v našem pa 

bi financirali mi ta pot bi služila večinoma kot pohodniška pot ter povezovalna pot med Vitovljami 

in Ravnami nadejamo si sodelovanja in pripravo skupnih pohodov med dvema občinama. 

SKLEP: Pripravljeni smo sodelovat. V bodoče poskušamo okrepiti sodelovanje pri ureditvi več 

pohodnih poti.  

 Obravnavali smo prošnjo Milana Remca za financiranje podpornega zidu. Pripravljen je tudi 

odstopit del njegove zemlje, da se cesto za varnost razširi. 

SKLEP: Prošnjo odobrimo.  

 Obravnavali smo pritožbo krajanov zaselka Visoko, ki opozarjajo na zelo slabo stanje ceste 

(popokana cesta, polna blata zaradi gradbene mehanizacije) v okolici gradbišča (gradnja  

stanovanjskega objekta). Franko P. pravi, da naj bi bilo v gradbenem dovoljenju navedena 

preplastitev ceste. 

 

SKLEP: Preveriti je potrebno, kdo bo povrnil cesto v prvotno stanje. Dominik obvesti naročnika o 

pritožbi s strani krajanov in prosi za pisno potrditev sanacije ceste.  

 

 

 



 

Ad 8) 

- Za hišo pri Dominiku L. Osek 46e je občina dokončala podporni zid, krajani so na K.s 

postavili vprašanje ali bo  postavljena tudi zaščitna ograja saj je višina podpornega zida 

visoka pribljižno 2m in je zelo nevarno za pešce in otroke. 

SKLEP: Potrebno preveriti občinski odlok o  postavitvi zaščitnih ograj. 

- Franc Ž. predlaga, da se uredi cesto na ovčjem placu 

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 22.45 

 

Zapisala:  Helena Winkler                            Predsednik KS Osek-Vitovlje 

             Dominik Ličen 

 

                                                                                  

 

                                                                                  

 


